
Rita Tveiten, AP, spurte kommunedirektøren, under kommunedirektøren sin orientering i 

formannskapet 06.09.2023, om heradsstyret kunne få ei orientering om investeringsprosjekta til 

kommunen. 


